
От името на Управителя на МБАЛ-Раковски ЕООД- д-р Иван Томбашки, както и от 

целия персонал искам да благодаря на колегите от Информационно обслужване (в това 

число и на Надя) за съдействието оказано при внедряване на новата система за работа, 

стартирала в началото на месец Август. 

Комуникацията беше отлична, навременна. Съдействието от страна колегите улесни 

много работата ни, за което много благодарим!  

Бъдете здрави и винаги толкова отзивчиви! 

Поздрави! 

  

Мариана Баева 

 


